

**National Health Insurance Administration (NHIA),**

**Ministry of Health and Welfare issued an announcement**

- ※ Taiwan's NHI system is a **social insurance agency** organized by the government under the jurisdiction of the Ministry of Health and Welfare.
- ※ The NHIA is responsible for managing **health insurance affairs**, medical quality, research and development, manpower training and information on the health care system.

**衛生福利部中央健康保險署 函**

機關地址：(中區業務組)臺中市西屯區市政北一路66號

傳 真：(04)22531170

承 辦 人：宋小姐

聯絡電話：04-22583988#6279

受 文 者： 中州學校財團法人中州科技大學

發文日期： 中華民國110年01月14日

發文字號： 健保中字第1104080038號

速 別： 普通件

密等及解密條件或保密期限： 普通

附 件： (2件) 見說明一 [1100100035\\_1\\_1100000033\\_r.tif](#) (掃描本文)  
[1100100035\\_2\\_1100000033\\_1.tif](#) (掃描附件)

主旨： 有關全民健康保險第6類保險對象保險費調整事宜，詳如說明，請查照。

說明：

- 一、依據本署110年1月11日健保財字第1100031102號公告(附件)辦理。
- 二、自110年1月1日起，第6類保險對象適用之保險費由1,249元調整為1,377元，每人每月應自付之保險費，由749元調整為826元；無職業榮民之眷屬及具僑務委員會僑生補助

※ 自 110 年 1 月 1 日起，外籍生、僑生全民健保費每月由 749 元調整為 826 元。

※ Since January 1, 2021, the **National Health Insurance** premium for foreign students and overseas Chinese has been **adjusted** from **NT 749** to **NT 826** per month.